

裘錦秋中學(屯門)家長教師會

Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA018

親子旅行日行程投票結果公布

2023-2025 年度 第二十届(第二年度) 家長教師會委員會

家長教師會主席: 周秀玲女士

第一副主席兼宣傳: 鍾海燕女士

第二副主席: 張錦添副校長

第三副主席兼總務: 劉美英女士

第四副主席兼康樂: 楊雅鈞女士 李靜儀主任

秘書:

張健莉女士 廖禧瀅老師

司庫:

梁婉兒女士 廖禧瀅老師

顧問:

陳月平校長

敬啟者:

為增進家長與學生的感情,促進家校合作,本會將於 2025 年 5 月 17 日 (星期六)舉辦親子旅行。感謝各位家長踴躍參與,投票結果如下:

		得票率
路線一	尋味之旅	21.7%
路線二	長洲歷史文化之旅	24.1%
路線三	西貢麥理浩徑之旅	22.5%
路線四	維港兩岸美景之旅	20.9%
路線五	塔門之旅	10.8%

「長洲歷史文化之旅」將定為親子旅行日的旅行路線。由於部分修讀旅款科的同學於5月10日(星期六)參加訓練營,因此親子旅行日將改至5月17日(星期六)舉行,讓學生導遊有充足的準備時間。本會現正進行親子旅行日行程報價程序,當程序完成後,會再以通告通知家長報名事宜。

如有查詢,請聯絡廖禧瀅老師、張錦添副校長或致電 2461 1555 (代轉)與本人聯絡。

此致

各家長

裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席

> 居务公 謹啟 (周秀玲)

二零二五年四月八日

PTA Circular 2023-2025/PTA018

Announcement of the Parent-Child Trip Itinerary Voting Results

Dear Parents,

To enhance the relationship between parents and students and promote home-school cooperation, the PTA will organize a Parent-Child trip on May 17, 2025 (Saturday). We appreciate the enthusiastic participation of all parents. The voting results are as follows:

	Vote Percentage
Route 1	21.7%
Route 2	24.1%
Route 3	22.5%
Route 4	20.9%
Route 5	10.8%

Route 2, Cheung Chau Historical and Cultural Journey, will be designated as the itinerary for the Parent-Child trip. Due to some students studying Tourism and Hospitality Studies participating in a training camp on May 10, 2025 (Saturday), the Parent-Child trip will take place on May 17, 2025 (Saturday) to ensure that student guides have sufficient preparation time. The PTA is currently in the process of inviting quotations for the trip itinerary. Once the process is complete, parents will be informed of the enrollment details.

Should you have any enquiries, please contact Ms. Lio Hei Ieng, VP Mr. Cheung Kam Tim or me on 2461 1555 (extension).

Yours faithfully,

周春轮

Zhou Xiuling Chairperson April 8, 2025